
 

Αθήνα 2 Απριλίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας  

 

ΘΕΜΑ : Να μη συνεχιστεί η αποδυνάμωση και το κλείσιμο κρίσιμων 

υπηρεσιών δημοσίου και ιδιωτικού τομέα στο νησί της Σαλαμίνας 

 

Σύμφωνα με πληροφορίες ο ΔΕΔΔΗΕ αποφάσισε να καταργήσει το 

Πρακτορείο Σαλαμίνας και να συγχωνεύσει τις δραστηριότητές του με αυτές του 

Πρακτορείου Πειραιά.  

Η απόφαση της απομάκρυνσης, εκτός από την αναστάτωση που επιφέρει στην 

προσωπική και οικογενειακή ζωή των εργαζομένων ως διοικητικό προσωπικό του 

Πρακτορείου, αποτελεί συνέχιση της πολιτικής της αποψίλωσης υπηρεσιών στο νησί 

της Σαλαμίνας. 

Τα προβλήματα που προκύπτουν στην τοπική κοινωνία και οικονομία με το 

κλείσιμο υπηρεσιών διογκώνονται, καθώς οι κάτοικοι υποχρεούνται να αναζητούν την 

εξυπηρέτησή τους για τις μέχρι τώρα παρεχόμενες εκ του Πρακτορείου υπηρεσίες 

όπως νέες παροχές, μετρητές με χρονοχρέωση, επαυξήσεις ισχύος κ.λπ. εκτός νησιού 

πλέον, στο Πρακτορείο του Πειραιά, διανύοντας μεγάλες αποστάσεις.  

Για τους δε εργαζόμενους, η κατάληξη να απασχολούνται από τον νησιωτικό 

Δήμο Σαλαμίνας στο Δήμο Πειραιά, αποτελεί καίριο πλήγμα, αφού τους αναγκάζει σε 

καθημερινές μετακινήσεις με κόστος αλλά και χρόνο που ανατρέπει σε τεράστιο βαθμό 

τον χρόνο απασχόλησης και αποδιοργανώνει τον οικογενειακό τους προγραμματισμό.    

Επειδή η κατάργηση του Πρακτορείου Σαλαμίνας δεν σημαίνει οικονομικό όφελος για 

την εταιρεία καθώς η καταβολή  μισθώματος για το ακίνητο στο οποίο στεγάζεται, θα 

συνεχιστεί, αφού εκεί παραμένει ο τεχνικός τομέας και το αρχείο της υπηρεσίας 

Επειδή η διορισμένη διοίκηση του ΔΕΔΔΗΕ με τις προκλητικές αυξήσεις στα 

διευθυντικά στελέχη, έχει δείξει πως «φροντίζει» για τα οικονομικά της εταιρείας, αφού 

ακόμη και εν μέσω πανδημίας με εκατοντάδες χιλιάδες άνεργους και εργαζόμενους σε 
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αναστολή, «φρόντισε» να  προσθέσει άλλες έντεκα γενικές διευθύνσεις και διευθύνσεις 

με νέους διευθυντές με πλουσιοπάροχες αμοιβές.…   

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός 

1. Πως συνάδει η κατάργηση κρίσιμων υπηρεσιών με τις δηλώσεις 

κυβερνητικών στελεχών περί «νομοθετικών παρεμβάσεων που 

αλλάζουν τα δεδομένα στην αντίληψη για τη νησιωτικότητα και την 

αναπτυξιακή πορεία των νησιών μας»; 

 

2. Πόσα είναι τα λειτουργικά κόστη ετησίως που εξοικονομεί ο ΔΕΔΔΗΕ με 

την κατάργηση του Πρακτορείου Σαλαμίνας; 

 

3. Πως σχεδιάζει να καλύψει το κενό που θα αφήσει στην τοπική κοινωνία 

και ιδιαίτερα στους μη εξοικειωμένους με την τεχνολογία κατοίκους η 

κατάργηση του Πρακτορείου ;   

 

4. Προβλέπεται να καταργηθεί η απόφαση λαμβάνοντας υπ’ όψη τις 

χωρικές ιδιαιτερότητες που αφορούν το νησί της Σαλαμίνας;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αθανασίου Αθανάσιος 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Αυγέρη Θεοδώρα 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Καφαντάρη Χαρά 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Πούλου Παναγιού 



Ραγκούσης Γιάννης 

Φάμελλος Σωκράτης 

Χαρίτου Δημήτριος 

Χρηστίδου Ραλλία 

 




